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                                         Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 21.mája 2020 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  9 poslancov                                                                      

                          

PROGRAM:      
1.  Otvorenie, schválenie programu 

2.  Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.   Kontrola plnenia uznesení 

4.   Správa o výsledku kontroly vyúčtovania dotácie poskytnutej z rozpočtu Obce Hôrka   
      v roku 2019 príjemcovi dotácie Telovýchovná jednota Baník Hôrka                                                                                                          

5.   Správa o výsledku kontroly plnenia rozpočtu za rok 2019 
6.   Správa o výsledkoch kontrol 

7.   Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

8.   Záverečný účet Obce Hôrka za rok 2019 

9.   Návrh úpravy platu hlavného kontrolóra obce Hôrka 

10. Návrh úpravy platu starostu obce Hôrka 

11. Rozpočtové opatrenie č. 1 

12. Žiadosť o kúpu pozemku – Vladimír Štefko a Mgr. Mária Štefková 

13. Žiadosť o kúpu pozemku – František Tomaľa 

14. Žiadosť o kúpu pozemku – Ing. Peter Niščák a PharmDr. Eva Niščáková 

15. Vyradenie školskej jedálne pri materskej škole zo siete škôl a školských zariadení 

16. Návrh VZN č. 1/2020 o vodení psov, o vymedzení miest v obci, kde je zakázaný voľný      

      pohyb psov a vstup so psom a o znečisťovaní verejného priestranstva obce psími výkalmi 

17. Návrh VZN č. 2/2020 o sume úhrady za náhradnú evidenčnú známku pre psa 

18. Návrh VZN č. 3/2020 o financovaní materskej školy a školských zariadení zriadených  

      obcou 

19. Rôzne 
20. Záver 

 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 8 poslancov. 

Poslanec Emil Chovanec navrhol zmenu a doplnenie programu: vypúšťa sa bod 9. Návrh 

úpravy platu hlavného kontrolóra obce Hôrka a ostatné body sa prečíslujú, dopĺňa sa bod 18. 

Údržba ciest, výtlkov, montáž retardéra pri MŠ a ZŠ, bod 19. Výstavba šatní TJ Baník a 

bod 20. Ochranné pásmo cintorínov 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka vypúšťa z programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

bod č. 9 Návrh úpravy platu hlavného kontrolóra obce Hôrka. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA 8 poslancov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka dopĺňa do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva   

bod č. 19. Údržba ciest, oprava výtlkov, montáž retardéra pri MŠ a ZŠ. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA  8 poslancov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka dopĺňa do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva   

bod č. 20. Výstavba šatní TJ Baník. 



2 
 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA 8 poslancov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka dopĺňa do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva   

Bod č. 21. Ochranné pásmo cintorínov 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA  8 poslancov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

obce Hôrka s navrhovanými zmenami. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA upravený program rokovania 8 

poslancov. 

 

UPRAVENÝ PROGRAM:      
1.  Otvorenie, schválenie programu 

2.  Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.   Kontrola plnenia uznesení 

4.   Správa o výsledku kontroly vyúčtovania dotácie poskytnutej z rozpočtu Obce Hôrka   

      v roku 2019 príjemcovi dotácie Telovýchovná jednota Baník Hôrka                                                                                                          

5.   Správa o výsledku kontroly plnenia rozpočtu za rok 2019 
6.   Správa o výsledkoch kontrol 

7.   Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

8.   Záverečný účet Obce Hôrka za rok 2019 

10. Návrh úpravy platu starostu obce Hôrka 

11. Rozpočtové opatrenie č. 1 

12. Žiadosť o kúpu pozemku – Vladimír Štefko a Mgr. Mária Štefková 

13. Žiadosť o kúpu pozemku – František Tomaľa 

14. Žiadosť o kúpu pozemku – Ing. Peter Niščák a PharmDr. Eva Niščáková 

15. Vyradenie školskej jedálne pri materskej škole zo siete škôl a školských zariadení 

16. Návrh VZN č. 1/2020 o vodení psov, o vymedzení miest v obci, kde je zakázaný voľný      

      pohyb psov a vstup so psom a o znečisťovaní verejného priestranstva obce psími výkalmi 

17. Návrh VZN č. 2/2020 o sume úhrady za náhradnú evidenčnú známku pre psa 

18. Návrh VZN č. 3/2020 o financovaní materskej školy a školských zariadení zriadených  

      Obcou 

19. Údržba ciest, výtlkov, montáž retardéra pri MŠ a ZŠ 

20. Výstavba šatní TJ Baník 

21. Ochranné pásmo cintorínov 

22. Rôzne 
23. Záver 

 

o 18.10 hod.  prišiel poslanec Tomáš Kožuch. 

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za mandátovú, návrhovú komisiu a 

overovateľov zápisnice ako celok poslancov: Ing. Ingrid Chorovskú a PaedDr. Stanislava 

Dubrovčáka. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 3  Kontrola plnenia uznesení 
Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 



3 
 

Bod č. 4 Správa o výsledku kontroly vyúčtovania dotácie poskytnutej z rozpočtu Obce 

Hôrka v roku 2019 príjemcovi dotácie Telovýchovná jednota Baník Hôrka                                                                                                           

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce Hôrka podal informácie k uvedenému bodu. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 5  Správa o výsledku kontroly plnenia rozpočtu za rok 2019 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce Hôrka podal informácie k uvedenému bodu. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 6   Správa o výsledkoch kontrol 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce Hôrka podal informácie k uvedenému bodu. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 
 

Bod č. 7  Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce Hôrka podal informácie k uvedenému bodu. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 
 

Bod č. 8  Záverečný účet Obce Hôrka za rok 2019 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce Hôrka a Bc. Janka Valasová, ekonómka obce 

podali informácie k uvedenému bodu. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod. 9. Návrh úpravy platu starostu obce Hôrka 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce informovala, že sa zmenila priemerná mesačná mzda 

v národnom hospodárstve SR, poslanci môžu zvýšiť plat starostu až do výšky 60%, návrh je 

30%. 

 

Peter Gorecký, poslanec ObZ podotkol, že by počkal a teraz plat nezvyšoval. 

 

Katarína Žoldáková, poslankyňa ObZ súhlasí s poslancom Petrom Goreckým. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 0 poslancov, 

PROTI 8 poslancov ( PaedDr. Stanislav Dubrovčák, Peter Gorecký, Ing. Ing. Ingrid 

Chorovská, Emil Chovanoec, Tomáš Kožuch, Jaroslav Zachar, Ing. Peter Žoldák, Katarína 

Žoldáková), ZDRŽAL sa 1 poslanec (Félix Harendarčík). 

Uznesenie nebolo prijaté. 
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Bod č. 10. Rozpočtové opatrenie č. 1 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 11. Žiadosť o kúpu pozemku – Vladimír Štefko a Mgr. Mária Štefková 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že uvedená žiadosť bola prerokovaná 

na komisii finančnej a správy majetku a vyzvala predsedu komisie, aby informoval 

o výsledku rokovania. 

 

Ing. Peter Žoldák, predseda Komisie finančnej a správy majetku informoval, že dňa 3.3.2020 

prerokovali uvedenú žiadosť a komisia odporúča danej žiadosti vyhovieť a navrhuje 

minimálnu cenu 5 € za m². 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka  

berie na vedomie 

správu Komisie finančnej a správy majetku o prerokovaní žiadosti o odsúhlasenie zámeru 

Vladimíra Štefku a Mgr. Márie Štefkovej  

súhlasí  

s odpredajom pozemku za minimálnu cenu 5 € za m² s tým, že uvedení žiadatelia Vladimír 

Štefko a Mgr. Mária Štefková, obaja bytom Kišovce 231, Hôrka si na vlastné náklady dajú 

vypracovať geometrický plán a podajú si žiadosť o odkúpenie pozemku. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 12. Žiadosť o kúpu pozemku – František Tomaľa 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že žiadosť o kúpu pozemku bola 

prerokovaná na komisii finančnej a správy majetku. Vyzvala predsedu komisie, aby 

informoval o uvedenom bode. 

 

Ing. Peter Žoldák, predseda Komisie finančnej a správy majetku informoval, že dňa 3.3.2020 

prerokovali uvedenú žiadosť a komisia neodporúča predaj danej časti pozemku. Komisia 

zároveň navrhuje pristúpiť k rokovaniu o prenájme pozemku na daný účel a to s doloženými 

súhlasmi vlastníkov susedných rodinných domov, prípadne výberom inej lokality. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka  

berie na vedomie 

správu Komisie finančnej a správy majetku o prerokovaní žiadosti o kúpu časti pozemku 

Františka Tomaľu  

nesúhlasí  

s odpredajom časti parcely KN C 987/1 Bc. Františkovi Tomaľovi, bytom Kišovce 481, 

Hôrka 

odporúča  

pristúpiť k rokovaniu o prenájme pozemku na daný účel a to s doloženými súhlasmi 

vlastníkov susedných rodinných domov, prípadne výberom inej lokality. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č.  14. Žiadosť o kúpu pozemku – Ing. Peter Niščák a PharmDr. Eva Niščáková 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že žiadosť o kúpu pozemku bola 

prerokovaná na komisii finančnej a správy majetku.  
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PaedDr. Stanislav Dubrovčák, podpredseda Komisie finančnej a správy majetku informoval, 

že dňa 20.05.2020 prerokovali uvedenú žiadosť. Komisia neodporúča predaj pozemku. 

Obecný pozemok parc. číslo 1096/7 susedí s pozemkov č. 1096/58, ktorý nie je vo vlastníctve 

žiadateľa. Komisia má za to, že v súčasnosti má žiadateľ možnosť využívať prístup z obecnej 

cesty. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka  

berie na vedomie 

žiadosť  o kúpu pozemku Ing. Petra Niščáka a PharmDr. Evy Niščákovej, ktorá bola dňa 

20.05.2020 prerokovaná na Komisii finančnej a správy majetku. 

neschvaľuje 

predaj pozemku KN C 1096/7 do bezpodielového vlastníctva manželov Ing. Petra Niščáka 

a PharmDr. Evy Niščákovej, obaja bytom Kišovce 702, Hôrka. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh uznesenia 9 

poslancov. 

 

Bod č. 15. Vyradenie školskej jedálne pri materskej škole zo siete škôl a školských 

zariadení 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 16. Návrh VZN č. 1/2020 o vodení psov, o vymedzení miest v obci, kde je 

zakázaný voľný pohyb psov a vstup so psom a o znečisťovaní verejného priestranstva 

obce psími výkalmi 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka  

schvaľuje 

pozmeňujúci návrh poslanca Petra Goreckého 

vypustiť zo Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2020 o vodení psov, o vymedzení miest 

v obci, kde je zakázaný voľný pohyb psov a vstup so psom a o znečisťovaní verejného 

priestranstva obce psími výkalmi v § 6 tieto slová “ a spolu s výkalmi ich vhadzovať do obcou 

vyznačených nádob na odpad.“ 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka 

uznáša sa  

na Všeobecne záväznom nariadení obce Hôrka č. 1/2020 o vodení psov, o vymedzení miest 

v obci, kde je zakázaný voľný pohyb psov a vstup so psom a o znečisťovaní verejného 

priestranstva obce psími výkalmi.   

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 17. Návrh VZN č. 2/2020 o sume úhrady za náhradnú evidenčnú známku pre psa 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 18. Návrh VZN č. 3/2020 o financovaní materskej školy a školských zariadení 

zriadených obcou 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 
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Bod č. 19. Údržba ciest, výtlkov, montáž retardéra pri MŠ a ZŠ 

Emil Chovanec, poslanec ObZ uviedol, že po zimnej údržbe je na cestách veľa výtlkov, pri ZŠ 

s MŠ je potrebné uložiť retardér  pred Zachara, je tam školská zóna, ale autá tam jazdia 

rýchlo, treba doplniť dopravné značenie. 

celá obec – poupratovať kamienky z cesty a chodníkov, rošt pri MŠ doasfaltovať. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec ObZ uviedol, že priechod pri pánskej ceste treba doriešiť a orezať 

stromy pri  pánskej záhrade, aby bolo vidieť na cestu. 

 

Emil Chovanec, poslanec ObZ – zmapovať kritické miesta, osloviť firmu Branter majú 

zametací voz, koľko by to stálo , úprava výtlkov – zalátať hlavne veľké diery,  máme 

v rozpočte 20 000 tisíc na údržbu. 

 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, kontrolór obce – bežný výdavok je na havarijné stavy.  

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec ObZ – nech dajú cenové ponuky za m² a  treba do takej sumy ako 

máme na údržbu lepiť diery. 

 

Peter Gorecký, poslanec ObZ uviedol, máme havarijný stav ciest. 

 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, kontrolór obce uviedol, že  je potrebné urobiť prieskum trhu. 

 

Po diskusii poslanci schválili začatie práci na údržbe ciest, opravu výtlkov a prípravu  

uloženia retardéra pri ZŠ. 

 

Bod č. 20 Výstavba šatní TJ Baník 

Ing. Peter Žoldák, poslanec ObZ uviedol, že je projekt, treba za obec poslať objednávku 

projektantovi, máme projekt na územné konanie v hodnote 104 000 €  a je treba rozhodnúť,  

či bude výstavba šatní rozdelená na dve časti alebo jednu časť. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce  uviedla, že máme začatú výstavbu multifunkčného 

ihriska,  treba ešte doriešiť zateplenie základnej školy a vyriešiť vchod do budovy t t.j. terajšie 

šatne. 

  

Katarína Žoldákova, poslankyňa ObZ uviedla zatepliť školu spolu s prístavbou šatní, ale nech 

sú menšie šatne.  Most v Ondreji  v akom je stave? 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že je zadaná zákazka ale projektant ešte 

nedoručil projekt na most. 

 

Bod 21 Ochranné pásmo cintorínov 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že je v príprave VZN o ochrannom pásme 

cintorínov. 

 

Bod č. 22 Rôzne 

Opatrovateľská služba 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že Spišská katolícka charita  

má predĺžený projekt  do 30.6.2020 na opatrovateľskú službu pre pani Máriu Brachňákovú. 

Finančný príspevok  má schválený od 1.1.2020 do 30.5.2020 mesačne vo výške 120, žiadajú  

o finančný príspevok za mesiac jún v sume 120 €.   
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Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Žiadosť o naplnenie uznesenia 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že začiatkom roku 2019 sme určili že 

žiadatelia o zmenu územného plánu mohli dať žiadosti do 30.6.2019 a potom sme rozhodovali 

o týchto žiadostiach. Územný plán bol schválený koncom roka 2018 a podľa zákona je obec 

povinná prerokovať zmeny raz za štyri roky. 

 

Emil Chovanec, poslanec ObZ uviedol nebudeme meniť a neotvárame územný plán pre 

verejnosť,  ja len chcem aby sa naplnilo uznesenie, ktoré bolo prijaté pre konkrétnu parcelu 

a budem tlačiť dokým to nebude. 

 

Peter Gorecký, poslanec ObZ podotkol mali by sme to urobiť 

 

PaedDr. Stanislav Dubrovčák uviedol dáme čiastkovú zmenu len na túto konkrétnu parcelu. 

 

Félix Harendarčík- ostatní žiadateľa sa budú riešiť potom ak dajú žiadosti 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka 

schvaľuje 

naplnenie uznesenia č. 32/IV/9/18:  „Obecného zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje, že keď 

bude územný plán obce Hôrka schválený a právoplatný, obec dá sama podnet na riešenie 

čiastkovej zmeny, ktorá sa bude týkať parcely KN E 207/2.“ 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 23 Záver 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva 

a poďakovala prítomným za účasť. 

 

V Hôrke dňa 28. mája 2020 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ingrid Chorovská                        ........................................... 

 

                             PaedDr. Stanislav Dubrovčák           ............................................ 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková   

                                                                                                                   

    

               

 

               

                                                                                                 Ing. Helena Mihalčinová 

                                                                                                        starostka obce 


